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W nawi4zaniu do petycjl, w imieniu pracownik6w administracji

wloclawskich plac6wek o6wiatourydr z dtia S lutego 202h. skierowanejna rgce Pana

Prezydenta,prosze o informacjg na temat regulacji plac w tej grupie zawodowej.

Pracowniry pytajq o algorytm tych podwyZek oraz dlaczego niekt6rych

pracownik6w te regulacje nie objgty?

Pracowniry pytajq takle czy te podwyzki byty konsultowane z Dyrektorami ich

macierzystydr szk6l?

Jednoczednie informujq, 2e na Komisji Edukacji Dyrektor Wydziafu Edukacji Pani

Agnieszka Bialopiofrowicz poinformowala, ze na ten temat nie moze udzielii

odpowiedzi, ponier,r'a2rie brata udziatu w ustaleniu wysoko6ci tych podwyzek.


